
Årsberetning for MDG Larvik 2023
Oppsummering
Lokallaget har avholdt 3 styremøter.

Det har vært valg og vi har fått én representant i kommunestyret, to faste representanter i
hovedutvalg og MDG leder kontrollutvalget.

Vi har endelig gjennomført bankbytte til Cultura bank.

Avholdte styremøter
· 15. april kl 12 i Eftangveien 271

· 10. Juli kl 18 i Rombergsgata 4

· 21. November kl 18 på Peppes Pizza

Det har vært få styremøter, men til gjengjeld har det vært mye aktivitet i forbindelse med valget,
hvor hele styret og de fem toppkandidatene til valget har vært i valgkamputvalget som hadde
jevnlige møter i valgkampperioden.

Medlemsaktivitet
· 1. Juli Grønn Samtale på bibliotekskafeen

Utspill i media
Det har vært flere saker i media, og mange våre medlemmer har skrevet flere leserinnlegg.

· 10. Oktober, leserinnlegg, Støtte til vintersykling

· 31. August, leserinnlegg, Tålegrensen er nådd for nye hyttefelt

· 25. August, sak, Politikerne fikk utfordringen: Bli med å sykle i rushtrafikken!

· 30. November, leserinnlegg, Larvik ønsker velkommen!

· 24. November, sak, Første parti som er klare med budsjett

· 8 september, leserinnlegg, Ditt ansvar og dine muligheter

· 4 september, leserinnlegg, På sykkeltur i Brunlanes med MDG

· 30. August, sak, Krever handling her: –Lokket må fjernes, pengene må på bordet!

· 21. August, leserinnlegg, Velger du naturen i år?

· 14. August, leserinnlegg, Elektriske bysykler for et levendte, grønt og sunt Larvik!

https://www.op.no/stotte-til-vintersykling/o/5-36-1502844
https://www.op.no/talegrensen-er-nadd-for-nye-hyttefelt/o/5-36-1483876
https://www.op.no/politikerne-fikk-utfordringen-bli-med-a-sykle-i-rushtrafikken/s/5-36-1480257
https://www.op.no/larvik-onsker-velkommen/o/5-36-1526228
https://www.op.no/forste-parti-som-er-klare-med-budsjett-vi-redder-ogsa-de-to-skolene-men-det-er-noe-annet-som-er-enda-viktigere-for-oss/s/5-36-1523894
https://www.op.no/ditt-ansvar-og-dine-muligheter/o/5-36-1488250
https://www.op.no/pa-sykkeltur-i-brunlanes-med-mdg/o/5-36-1485868
https://www.op.no/krever-handling-her-lokket-ma-fjernes-pengene-ma-pa-bordet/s/5-36-1482135
https://www.op.no/velger-du-naturen-i-ar/o/5-36-1478441
https://www.op.no/elektriske-bysykler-for-et-levende-gront-og-sunt-larvik/o/5-36-1474685


· 2. August, leserinnlegg, Kommune- og fylkesvalget er et naturvalg

· 27. Juli, leserinnlegg, Attest for folkevalgte

· 13. Juli leserinnlegg, Svømmetak i eldrebølgen

· 7. Juli, leserinnlegg, Mummi vil bygge sin verden i Jordebukta

· 30. Juni, leserinnlegg, Eiendomskatt må ikke bli en hvilepute

· 7. Juli, sak, Vil diskutere salg av Tollboden: – Må prioritere bytuvilking

· 30. Mai, leserinnlegg, Uten fastlegene – ingen trygghet

· 25. Mai, leserinnlegg, Redd rådyrkalvene!

· 24.mai, leserinnlegg, Dyrt å reise kollektivt?

· 11.mai, leserinnlegg, Larvik kommune handler inn eiendommer

· 26. April, leserinnlegg, Flere trær i Stavern

· 26. April, leserinnlegg, Havvind – det gikk bra

· 17. April, leserinnlegg, Larvik fortjener en målrette og langsiktig byutvikling

· 14. April, leserinnlegg, Velkommen til Stavern!

· 26. Mars, leserinnlegg, Bruk av syntetiske innlegg

· 24. Mars, leserinnlegg, Bymøbler

· 8. Mars, leserinnlegg, MDG, eiendomsskatt og kvaliteten på kommunale tjensester

· 12. Januar, leserinnlegg, Velkommen til Vestfold

Politiske hendelser
Det har vært valg og vi fikk én representant i kommunestyret. Etter valget har vi i tillegg fått re-
presentanter i hovedutvalg for helse, omsorg og mestring, hovedutvalg for miljø, kultur og næ-
ring, samt leder for kontrollutvalget. I tillegg er vi representert i flere mindre styrer og råd, slik
som Primæroppgavfondet, Larvik kommunale boligstiftelse og Larvik Leverer.

Oppslutningen vår gikk ned fra forrige kommunevalg, hvor tallene viser at vi fulgte de nasjonale
strømningene tett.

Under valgkampen hadde vi flere stands, det ble skrevet flere leserinnlegg og mange flyers ble
lagt i postkasser. Når vi ser på resultatet i valgkretser hvor vi hadde spesielt rettede saker og
kampanjer, med f.eks mummipark og forurensning i Viksfjord, så ser vi ingen klar effekt. Alle
valgkretsene har hatt en nedgang på rundt 40% i stemmer. Dette er veldig likt nasjonale målin-
ger og styrets oppfatning er at den nasjonale stemningen i stor grad styrte det lokale resultatet.

https://www.op.no/kommune-og-fylkesvalget-er-et-naturvalg/o/5-36-1469114
https://www.op.no/attest-for-folkevalgte/o/5-36-1467048
https://www.op.no/svommetak-i-eldrebolgen/o/5-36-1459922
https://www.op.no/mummi-vil-bygge-sin-verden-i-jordebukta/o/5-36-1456265
https://www.op.no/eiendomsskatt-ma-ikke-bli-en-hvilepute/o/5-36-1452485
https://www.op.no/vil-diskutere-salg-av-tollboden-ma-prioritere-byutvikling/s/5-36-1455375
https://www.op.no/uten-fastlegene-ingen-trygghet/o/5-36-1435453
https://www.op.no/redd-radyrkalvene/o/5-36-1434346
https://www.op.no/dyrt-a-reise-kollektivt/o/5-36-1432993
https://www.op.no/larvik-kommune-handler-inn-eiendommer/o/5-36-1425866
https://www.op.no/flere-trar-i-stavern/o/5-36-1416752
https://www.op.no/havvind-det-gikk-bra/o/5-36-1416461
https://www.op.no/larvik-fortjener-en-malrettet-og-langsiktig-byutvikling/o/5-36-1411456
https://www.op.no/velkommen-til-stavern/o/5-36-1410511
https://www.op.no/bruk-av-syntetiske-innlegg/o/5-36-1401751
https://www.op.no/bymobler/o/5-36-1401034
https://www.op.no/mdg-eiendomsskatt-og-kvaliteten-pa-kommunale-tjenester/o/5-36-1392632
https://www.op.no/velkommen-til-vestfold/o/5-36-1364945

